
 
PROTOKÓŁ NR XXXVI/09 

 
z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 30 grudnia 2009 roku 

 
 
 
 
XXXVI sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 30 grudnia 2009 roku               
o godzinie  13.00 w Klubie Seniora w Kobylinie. 
W sesji uczestniczyło 15 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 
zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu) oraz Burmistrz 
Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – Mirosław Sikora i Skarbnik Gminy – Jolanta 
Nowak. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
 
 
Ad 1  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, który 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Zaproponował przyjęcie porządku obrad przesłanego radnym  wraz z zaproszeniem. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad – 15 za. 
 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  
5. Uchwalenie budżetu gminy Kobylin na rok 2010. 
6. Podjęcie uchwał  : 

a) w sprawie : nadania nazw ulicom w Kobylinie, 
b) w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Długołęka, 
c) w sprawie : uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobylin, 
d) w sprawie : uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w obrębie ulic :  Kolejowa – Kopernika w Kobylinie, 
e) w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2009. 
f) w sprawie : przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kobylinie na rok 2010, 
g) w sprawie : planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2010.  

7. Przedłożenie planów pracy stałych komisji na rok 2010 . 
8. Wolne głosy i wnioski.  
9. Zakończenie. 
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Ad 2 
P. CHLEBOWSKI poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do 
jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag 
nie zgłosił, zaproponował przyjęcie protokółu bez jego odczytania. 
Rada Miejska jednogłośnie (15 za) przyjęła protokół z poprzedniej sesji.  
 
 
Ad 3 
W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 
 
 
Ad 4 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności 
międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.  Zapytał, czy są pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 
 
Ad 5 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że uchwalenie budżetu jest związane ze specjalną  procedurą. 
BURMISTRZ przedstawił projekt budżetu gminy Kobylin na rok 2010. Jego uzasadnienie stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
P. CHLEBOWSKI odczytał Uchwałę Nr SO – 0952/27/3/Ka/09 Regionalnej Izby Obrachunkowej          
w Poznaniu z dnia 9 grudnia 2009 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy 
Kobylin na 2010 rok, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
BURMISTRZ stwierdził, że wszystkie uwagi Regionalnej Izby Obrachunkowej zostały 
uwzględnione w autopoprawkach do projektu budżetu. 
P. CHLEBOWSKI poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji. 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że następnym punktem procedury jest przedstawienie stanowiska 
Burmistrza wobec wniosków komisji. Ponieważ komisje nie zgłosiły żadnych wniosków, poprosił 
Skarbnik o przedstawienie autopoprawek.  
SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu budżetu gminy Kobylin na rok 2010, 
stanowiące załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.  
W planowanych dochodach zmieniono rozdział dotyczący środków z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na rozbudowę remizy OSP w Kobylinie i remont świetlicy wiejskiej w Fijałowie. 
Urealniono także kwoty dofinansowania, po odbytych przetargach i wykonaniu zadań. 
Następnie omówiła zmiany w planowanych wydatkach. Wyjaśniła, że wyrównanie terenu 
położonego przy boisku wielofunkcyjnym planowano w tym roku, ale z powodu złych warunków 
pogodowych zadanie to przełożono na rok 2010. Najważniejszą autopoprawką jest zmniejszenie 
środków na budowę oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej z 5.239.582 zł do 153.104 zł. 
Poza tym zwiększono środki na obsługę bieżącą realizacji inwestycji budowa oczyszczalni                
i kanalizacji sanitarnej. Koszty obsługi nie mogą być płacone ze środków inwestycyjnych, tylko       
z bieżących środków.  
P. CHLEBOWSKI poddał pod głosowanie autopoprawki.  
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Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując  
w następujący sposób: 
dział 921, rozdz. 92105, par.2708 i rozdz.92109, par. 6298 – 15 za, 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 

- dział 750, rozdz. 75022 , par. 4410, 4420 i 3030 – 15 za, 
- dział  757, rozdz. 75702, par. 8070 i 8110 – 15 za, 
- dział  921, rozdz. 92109 , par. 4300 – 15 za, 
- dział  926, rozdz. 92601 , par. 4300– 15 za, 
- dział  900, rozdz. 90001 , par. 6650 – 15 za, 
- dział  900, rozdz. 90001, par.2900 – 15 za, 

 
P. CHLEBOWSKI otworzył dyskusję nad projektem budżetu 
Nikt nie zabrał głosu. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/214/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : budżetu gminy Kobylin na rok 2010, 
 
została podjęta jednogłośnie – 15 za i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
BURMISTRZ podziękował za akceptację zgłoszonych przez niego propozycji dotyczących 
projektu budżetu. W 2010 roku będą realizowane przede wszystkim inwestycje rozpoczęte już 
wcześniej, szczególnie w tym roku. Do tych kosztownych zadań przygotowania trwały dwa lata. 
Przypomniał, że 3 lata temu radni przyjęli zasadę iż w pierwszej kolejności realizowane są zadania 
na które możemy otrzymać środki z zewnątrz. Tą zasadą kierował się przygotowując projekt 
budżetu tegorocznego i na rok 2010. Za przyjęcie tych propozycji podziękował w imieniu własnym, 
Sekretarza, Skarbnika i pracowników Urzędu Miejskiego.      
 
 
Ad 6 
a) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : nadania nazw ulicom w Kobylinie, 
był omawiany podczas posiedzeń komisji. Wyjaśnił, że chodzi o teren położony w obrębie ulicy 
Berdychowskiej i ul. Czerwona Róża. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił, 
poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/215/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : nadania nazw ulicom w Kobylinie 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
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b) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Długołęka, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Wyjaśnił, że uchwała ta jest 
niezbędnym załącznikiem do wniosku o środki unijne w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Zapytał, czy radni mają pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/216/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Długołęka, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że projekt uchwały w sprawie : uchwalenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin, był omawiany 
podczas posiedzeń komisji. Zauważył, że zmiany dotyczą wyznaczenia terenów pod przyszłą 
budowę elektrowni wiatrowych. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił, poprosił 
przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/217/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kobylin, 

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI podkreślił, że projekt uchwały w sprawie : uchwalenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie ulic :  Kolejowa – Kopernika 
w Kobylinie, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań 
nikt nie zgłosił poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
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A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/218/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
położonego w obrębie ulic :  Kolejowa – Kopernika w Kobylinie, 

  
została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
e) 
SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 
2009.  
P. CHLEBOWSKI powiedział, że proponowane zmiany były omawiane podczas posiedzeń komisji. 
Zapytał, czy są pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił poprosił przewodniczących komisji stałych 
o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
proponowane zmiany – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
proponowane zmiany – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała proponowane zmiany – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/219/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : zmiany budżetu gminy Kobylin za rok 2009, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
f) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, że projekt uchwały w sprawie : przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 
w Kobylinie na rok 2010, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są pytania. 
Ponieważ pytań nikt nie zgłosił poprosił przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii 
komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/220/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kobylinie na rok 2010, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
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g) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie : planu pracy i planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej na rok 2010, był omawiany podczas posiedzeń komisji. Zapytał, czy są 
pytania. Ponieważ pytań nikt nie zgłosił poprosił przewodniczących komisji stałych                         
o przedstawienie opinii komisji . 
R. CIESIÓŁKA poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie przyjęła uchwałę w tej sprawie 
– 5 za. 
M. FLAK poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały – 4 za.  
A.JARUS poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały – 5za. 
 

UCHWAŁA NR XXXVI/221/09 
Rady Miejskiej w Kobylinie 
z dnia 30 grudnia 2009 roku 

w sprawie : planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2010, 
  

została podjęta jednogłośnie (15 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad 7 
P. CHLEBOWSKI stwierdził, że wszyscy radni otrzymali plan pracy Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Rolnictwa na rok 2010 stanowiący załącznik nr 15 do niniejszego protokółu oraz plan pracy 
Komisji Spraw Społecznych na rok 2010 stanowiący załączniki nr 16 do niniejszego protokółu. 
Zapytał radnych, czy mają pytania. 
Nikt pytań nie zgłosił. 
 
 
Ad 8 
W. POŚLEDNIK pogratulował sprawnego i jednomyślnego podejmowania uchwał, przede 
wszystkim uchwalenia budżetu na 2010 rok. Bardzo cieszy go duży zakres inwestycji, zwłaszcza 
budowa oczyszczalni ścieków i kanalizacji sanitarnej. Zabrakło mu inwestycji dotyczących 
poprawy infrastruktury drogowej. Dochody Gminy to ok. 20 mln zł, natomiast dochód firmy, którą 
kieruje – „Hodowli Roślin Smolice” to ok. 50 mln zł. Firma nie będzie miała deficytu. Budżetem 
spółki dysponuje jednoosobowy zarząd. Natomiast w Gminie decyzje podejmuje cała Rada, to 
pomaga w realizacji zadań. Jego zdaniem, to sprawniejsze rozwiązanie. Złożył życzenia władzom 
Gminy i radnym, życząc przede wszystkim sprawnej realizacji przyjętego budżetu.  
P. CHLEBOWSKI podziękował za życzenia. Zgodził się, że nie ma zaplanowanych środków na 
budowę i remonty dróg, ale priorytetem jest budowa oczyszczalni i kanalizacji sanitarnej. Poza tym 
podczas sanitacji część dróg ulegnie zniszczeniu.  
Następnie złożył wszystkim życzenia noworoczne. 
BURMISTRZ podziękował radnym za podejmowane decyzje, które pozwoliły na realizację zadań  
inwestycyjno – remontowych za ponad 5.300.000 zł. Na koniec roku nie mamy dużego zadłużenia, 
deficyt jest mniejszy niż planowano. Podziękował kierownikom jednostek organizacyjnych za 
realizację tegorocznego budżetu. Następnie podziękował za współpracę i pomoc w realizacji zadań 
sołtysom, przewodniczącemu Zarządu Osiedla i wszystkim obecnym. 
Na końcu złożył wszystkim życzenia pomyślności w nowym roku.       
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Ad 9 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 14.30. 
 
 
Protokołowała: M. Nowakowska                                                 Obradom przewodniczy ł: 

 
Przewodniczący  
Rady Miejskiej 

 
Piotr Chlebowski 

 
 

 


